
Protokół z posiedzenia 
Komisji Budżetowej i Rozwoju Przedsiębiorczości  

z 20 listopada 2012 roku 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Urzędu Gminy Krupski Młyn przy ul. Krasickiego 9 
w Krupskim Młynie 20 listopada 2012 roku. 
Obecni na posiedzeniu: 
Henryk Brodziak – przewodniczący 
Bogdan Huczko - wiceprzewodniczący 
Wojciech Kruk – członek 
Klaudiusz Kruszewski - członek 
W posiedzeniu wzięli udział:  
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Weiss 
Zastępca Wójta – Stefan Hajda 
Skarbnik Gminy – Lucyna Kaminska-Kwiek 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza 
Kierownik Referatu Inwestycji – Danuta Pries 
Przewodniczący Komisji przywitał zebranych i przedstawił obecnym porządek posiedzenia: 

1. Informacja oraz zapoznanie się Komisji Budżetowej z projektem budżetu Gminy na 2013 rok. 
2. Sprawy bieżące. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego porządku. 
 

Ad. 1. 
 Informacja oraz zapoznanie się Komisji Budżetowej z projektem budżetu Gminy na 2013 rok. 
Danuta Pries – Kierownik Referatu Inwestycji szczegółowo zapoznała członków Komisji z planem 
finansowym i rzeczowym  wydatków majątkowych na 2013 rok (załącznik nr 1 do protokołu). 
Komisja zapoznała się z przedstawionymi informacjami. 
Bogdan Huczko zaproponował aby: 

1. „zdjąć” z budżetu  kwotę 25 tys. przeznaczoną  na opracowanie dokumentacji projektowej  
Sali Sportowej przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Potępie;  

2. zaplanować środki finansowe na modernizację placu zabaw przy Zespole Szkół w Krupskim 
Młynie; 

3. zaplanować środki finansowe na fundusz stypendialny dla dzieci i młodzieży szczególnie 
uzdolnionej z terenu gminy (dyskusję nad zasadami i regulaminem przeprowadzić we 
współpracy z członkami Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Sportu); 
Zastępca Wójta wyjaśnił, że aktualnie jest udzielana zgodnie z obowiązującymi przepisami 
pomoc materialna (stypendia) dla uczniów z rodzin uboższych  natomiast brakuje w budżecie 
środków, które mogłyby być przeznaczane na wnioskowany fundusz.  

4. rozważyć zaplanowanie środków na stację uzdatniania wody na ujęciu wody w Krupskim 
Młynie; 
Zastępca Wójta wyjaśnił, że jakość wody jest sprawdzana i na ujęciu mieści się ona w normie, 
ponadto trwają prace poprawiające jakość wody z nowego ujęcia, (m.in.: płukanie sieci). 
 

                Następnie Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – Beata Plaza 
przedstawiła i szczegółowo omówiła wykaz  planowanych wydatków Referatu  Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej  w 2013 roku.  
Komisja zapoznała się z przedstawionymi informacjami. 
Przewodniczący Rady Gminy pytał, czy w nowym budżecie wzięto pod uwagę przejęcie  wodociągów 
od mieszkańców przy ul. Nowej i  ul. Polnej w kierunku Żyłki. 
Kierownik Referatu – Beata Plaza poinformowała, że przekazanie wodociągu  gminie jest  
dobrowolne. Takie przejęcia są praktykowane w naszej  gminie (obecnie trwa taka procedura przy ul. 



Słonecznej) ale warunkiem przejęcia jest  posiadanie  przez  inwestora kompletnej  dokumentacji  
łącznie z pozwoleniem na eksploatację wodociągu.  
Przewodniczący Rady zauważył  niekonsekwencję w działaniu, ponieważ  z jednej strony woda jest 
dostarczana nowym odbiorcom, a z drugiej  strony gmina nie chce przejmować  ich  wodociągów. 
Pani Beata  Plaza wyjaśniła jakie są zasady przejęcia przyłącza i kiedy można tego dokonać.  
Przewodniczący Rady Gminy chciał się dowiedzieć czy jest konieczne wydatkowanie środków na 
dokumentację dotyczącą  wymiany całej sieci wodociągowej w Potępie, gdy wymiany dokonywane są 
jedynie na krótkich odcinkach.  
Kierownik Referatu powiedziała, że dokumentacja całej sieci przygotowana była po to aby wystąpić 
do WFOŚiGW z wnioskiem o dofinansowanie tego zadania, natomiast  trwające  wymiany kolejnych 
fragmentów wodociągu  wynikają  z  występujących co jakiś czas awarii.  
Przewodniczący Komisji podziękował Wójtowi Gminy oraz Skarbnikowi jak i wszystkim pracownikom, 
którzy brali udział w tworzeniu projektu budżetu gminy na 2013 rok, za wykonaną pracę.  
 
Ad. 2.  
 Sprawy bieżące. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej poinformował o kolejnym posiedzeniu Komisji Budżetowej, 
które odbędzie się 5 grudnia o godz. 14.00.  
 
 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano: 

Henryk Brodziak……………………………  
Bogdan Huczko …………………………… 
Wojciech Kruk …………………………….. 
Klaudiusz Kruszewski …………………… 
 
Prot. K. Michałek 
 
Otrzymują: 
1 x Rada Gminy 
1 x Wójt Gminy  
1 x a/a 

 

 

 

 

 

 

 


